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Protokół Nr XXXVIII/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

z  dnia 24 września 2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 24 września  2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:00 tego 

samego dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXVIII sesje Rady Miejskiej Oleśnica VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 12 radnych 

potwierdziło swoją obecność.  

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Burmistrz Leszek Juda poprosił o wycofania z porządku obrad sesji punktu : Wystąpienie 

przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Sandomierzu dotyczące aktualnych 
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ochotniczych form pełnienia czynnej służby wojskowej w związku z nieobecnością przedstawiciela 

WKU.  

Przewodnicząca Rady  poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie   wycofania z porządku obrad 

sesji punktu : Wystąpienie przedstawiciela Wojskowej Komendy Uzupełnień w Sandomierzu 

dotyczące aktualnych ochotniczych form pełnienia czynnej służby wojskowej. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Następnie Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Uchwał:  

 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 

rok 2021;  

w sprawie: zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu oraz  

Uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Oleśnica .  

Głosowano w sprawie: 

 

rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica tj. 

wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 

29 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021; w sprawie: zwolnienia z obowiązku zbycia 

nieruchomości w drodze przetargu oraz Uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Oleśnica.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad sesji po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 20 sierpnia 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021 
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b. zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

c. zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Oleśnica, 

d. wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Oleśnica do Wiślańskiego 

Klastra Energii, 

e. zaliczenia dróg na terenie Gminy Oleśnica do kategorii dróg gminnych, 

f. trybu, sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

g. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030, 

h. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

i. zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Oleśnica 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

 Ad 4.    Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 20 sierpnia 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/21 z dnia 20 sierpnia 2021r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

 

Ad 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   
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Ad. 6. Informacja z działalności komisji stałych. 

Z-ca Przewodniczącego  Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Michał Lalewicz 

odczytał protokół z posiedzenia komisji z dnia 27 sierpnia br., który stanowi Załącznik Nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

Radny Marian Strzelecki dodał do protokołu, że dach w szkole przecieka podczas silniejszych 

podmuchów wiatru i deszczu.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a.  zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2021 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony i 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia                 

29 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021. Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca 

Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności (stwierdzenie 

kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/200 /21 
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b. zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony                                

i omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu. Pani 

Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/201 /21 

 

c. zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Oleśnica, 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony i 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  zmiany nr 5 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Oleśnica. Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła 

p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 

radnych. 
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 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/202  /21 

d. wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Oleśnica do Wiślańskiego 

Klastra Energii, 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony                                   

i omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Oleśnica do 

Wiślańskiego Klastra Energii. Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. 

Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 

radnych. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/ 203  /21 
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e. zaliczenia dróg na terenie Gminy Oleśnica do kategorii dróg gminnych, 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony                                   

i omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Oleśnica do kategorii dróg gminnych. Pani 

Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/ 204  /21 

f. trybu, sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały radnym został przedstawiony                                  

i omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  trybu, sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Pani Krystyna Bator  – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności 

(stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/205 /21 

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i uwag 

nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie 

nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na 

lata 2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/206  /21 

 

b. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  
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Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

  

 Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/207 /21 

 

i. zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Oleśnica 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Wyjaśniła, że 

kredyt długoterminowy w wysokości 8.847.609,00 zł postanawia się przeznaczyć na sfinansowanie 

deficytu budżetu w 2021 roku, a mianowicie na sfinansowanie zadań wieloletnich Gminy Oleśnica. 

Pytań i uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2021 

roku przez Gminę Oleśnica 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXVIII/208 /21 

Ad 8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz zaczął od krótkiego komentarza nt. podjętej uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w 2021 roku przez Gminę Oleśnica.  

Pan Burmistrz podziękował mieszkańcom Strzelec za przygotowanie pięknej uroczystości – 

Dożynek Gminnych , które odbyły się 29 sierpnia br.  

- konsultowane są kwestie dotyczące projektowanej rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Strzelcach, 

Sufczycach i Borzymowie.  

- trwa przebudowa i budowa oczyszczalni ścieków- najważniejszej i najbardziej kosztownej 

inwestycji na ten czas,  

- jesteśmy po otwarciu ofert na przebudowę krótkich odcinków dróg w Oleśnicy, Sufczycach                  

i Pieczonogach,  

- zgłosiliśmy do FDS inwestycje , które chcielibyśmy z dofinansowań z tego funduszu realizować  

są to  dwa projekty jeden dotyczy drogi Wólka Oleśnicka – Borzymów ( szacowany koszt budowy 

tej drogi około 850 000 zł) , kolejny projekt dotyczy przebudowy dróg w Strzelcach w kierunku 

„Za Młynia” to zadanie szacujemy na blisko 500 000 zł, 

- zgłosiliśmy po intensywnych deszczach, które były w ostatnim czasie uszkodzenia dróg, 

- odbywają się spotkania wiejskie min. in. przy okazji ustalania Funduszu Sołeckiego,  

- kolejne skażenie wody z Pacanowa pokazało , że zakup beczki do wody pitnej był zakupem 

uzasadnionym,  

radny Marian Strzelecki przekazał podziękowania od mieszkańców za akcje rozprowadzania 

wody beczkowozem, która była przeprowadzona sprawnie, zapytał równocześnie czy jest już 

rozstrzygniecie nt. projektu do którego gmina aplikowała „Polskiego Ładu”.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie ma jeszcze rozstrzygnięcia.  
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Ad  9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Grembosz nawiązując do jakości wody zwrócił, że wygląd i zapach wody ze 

Staszowa jest nieodpowiedni.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ten problem był przy skażeniu wody ale wtedy podejrzewaliśmy, 

że przyczyną było zmiana kierunków wody.  

- radny Marian Józef Tendera zapytał nt. dróg tłuczniowych w miejscowości Kępie,  

Pan Burmistrz odpowiedział, że niektóre odcinki są zgłoszone w ramach zniszczeń po 

nawalnych deszczach,  

- radny Konrad Guła zapytał  czy będzie jeszcze realizowany program przez gminę budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków dla mieszkańców.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał o termin oddania Centrum Kultury oraz czy jest 

tam przewidziane pomieszczenie dla Rady Soleckiej, gdyż w poprzednie pomieszczenie Rada na 

remont przeznaczyła około 60.000 zł , następnie radny poprosił Burmistrza o ustosunkowanie się 

do wniosku Komisji Kultury nt. zakupu kosiarki dla Gminnego Przedszkola, następnie zapytał 

jaką mamy obecnie kadrę lekarzy w  Ośrodku Zdrowia oraz kiedy będzie remont schodów oraz 

kiedy rozpocznie się wymiana oświetlenia ulicznego.  

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu w sprawie Centrum Kultury jest opóźnienie ze względu na 

fakt braku materiałów budowlanych a konkretnie kotki granitowej, w sprawie pomieszczeń 

dostaliśmy dofinansowanie z PROW z przeznaczeniem na realizacje programu, każde 

pomieszczenie ma swoje przeznaczenie , taki był warunek otrzymania tego dofinansowania w 

kwocie 500.000 zł, nie było tam mowy o pomieszczeniu dla Rady Sołeckiej, to nie jest duży 

budynek, w sprawie kosiarki  będzie budżet realizowany na przyszły rok, trzeba o tym pamiętać 

żeby uwzględnić to zadanie, w sprawie kadry lekarzy nie jest mi wiadomo, że coś się zmieniło, w 

sprawie schodów podtrzymuje stanowisko Pani Anny Antoni Kierownik Referatu Inwestycji, że w 

tym roku nie będzie tej inwestycji. Oświetlenie uliczne – podpisaliśmy umowę z wykonawca 8 

sierpnia na realizacje zadania  w systemie zaprojektuj-wybuduj , wykonawca zapewnia, że w tym 

roku część będzie realizowana (zadanie dotyczy 470 sztuk wymiany starych lamp i 227 sztuk 

nowych jest to kwota 1.622.000 zł z tego dofinansowanie zewnętrzne 1.379.000 zł)  

- radny Tadeusz Kawa zwrócił, że wielu rolników plony pozostały na polach, które nie będą 

nadawały się już do zebrania, czy jako gmina moglibyśmy pomóc rolnikom – nawet umorzenie 

części raty podatku.  



13 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że owszem ordynacja podatkowa na to pozwala ale żeby nie stało 

się to nagminne , żeby nie składał ten rolnik, który swoje plony zebrał.  

Pani Sekretarz Joanna Skórska dodała, że urząd wystąpił do Instytutu Meteorologii, z 

pytaniem czy na naszym terenie wystąpiły nawalne deszcze, jeśli okaże się, że dostaniemy 

informacje, że były to wtedy powołamy komisji do szacowania strat.  

- radny Marian Tomasz Strzelecki poprosił o informację gdzie mogą się spisać osoby, które 

nie dopełniły obowiązku w Narodowym Spisie Powszechnym. 

Odpowiedzi radnemu udzieliła Pani Sekretarz Joanna Skórska, która wyjaśniła, że  NSP trwa 

do 30 września i  obowiązku można dokonać na kilka sposobów tj. samopisu przez Internet, 

spisać się u rachmistrza spisowego bądź na infolinii – telefony są wywieszone na tablicy ogłoszeń 

urzędu i na stronie Internetowej Gminy Oleśnica albo przyjść do urzędu od 7 do 15 pracownicy z 

Gminnego Biura spisowego również pomagają mieszkańcom spisać się.  

Pani Sekretarz zachęciła również mieszkańców do szczepienia się  przeciw Cowid-19.  

 

Ad. 10  Zamknięcie obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 14:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXVIII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXVIII/21 znajduje się pod adresem :   

https://www.youtube.com/watch?v=ORde3chqYSA   

  

 

Załącznik nr 1 Lista obecności  

Załącznik nr 2 Protokół Komisji  Kultury, Oświaty , Zdrowia i Spraw Socjalnych.  

 

 

 

 

 

 


